

SERVICE CONTRACT
SUB-CONTRACT AGREEMENT

اتفاقية
مقاولات من الباطن

This subcontract agreement is prepared and entered on

1/01/ 2024 by and between:

AHMED FAWAD BAWAZID ASSHUR GENERAL CONTRACTING EST
Contractor CR. 2055026115
JUBAIL, P.O. Box. # 10778,
Kingdom of Saudi Arabia

Muhannad Ali Al Shalab Contracting Company (one person)
CR. 2050184752

Hereinafter called the Second Party.

Whereas the First Party has various contracts with refineries, petrochemical plants and other clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and the Second party after discussions has agreed to provide subcontractor services to the First party on the following terms and conditions: (Electrical & Mechanical work)

1 Second Party is responsible for wages and Insurance coverage including (Third party liability insurance, GOSI, Accident Converge)

2 First party reserves the right to terminate this contract any time without any notice; possible efforts to be made for services at the

for services at the
to first party, if

5 Payment will be made within 30 days after receipt of monthly invoice supported with timesheets signed by First party's representative.

6 The First party must transfer the salary to the second party on the following institution.

Contract starts from
01/01/2024 to 31/12/2026

Second Party

شركة مهند علي آل الشلب للمقاولات (شخص واحد)

Muhannad Ali Al Shalab Contracting Company (one person)

تم إبرام هذا العقد في يوم
2024/01/01 م ، بين كل من :

مؤسسة أحمد فؤاد عاشور بوزيد للمقاولات العامة
مقاول س.ت : ٢٠٥٥٠٢٦١١٥
جبيل ، ص. صندوق. # 10778 ،
المملكة العربية السعودية

و
شركة مهند علي آل الشلب للمقاولات (شخص واحد)
س.ت : ٢٠٥٠١٨٤٧٥٢

يشار إليها فيما بعد بكلمة الطرف الثان

حيث أن لدى الطرف الأول عدة عقود مع المصانع والمعامل البتروكيميائية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية فقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول ويكون مقاول من الباطن حسب الشروط التالية :
(أعمال كهربائية وميكانيكية)

1 الطرف الثاني هو المسؤول عن الأجور و التغطية التأمينية بما في ذلك (ثالثا التأمين على المسؤولية تجاه ، التأمينات الاجتماعية ، الحوادث تلتقي)

2 تحتفظ باتي الأول الحق في إنهاء هذا العقد في أي وقت بناء على تقديراتها الخاصة . ومع ذلك، يجب بذل الجهود الممكنة ل توفير فترة إشعار كافية.

3 يدفع الطرف الأول مستحقات الطرف الثاني حسب الأسعار المتفق عليها في

طلب الشراء والعرض المقدم من الطرف الثاني.

4 ثلاثين (30) يوما قبل أن تعطى لل طرف الأول ، إذا الطرف الثاني يريد الإفراج عن الوظيفة .

5 سوف يتم السداد في غضون 30 يوما بعد استلام الفاتورة الشهرية المدعومة مع الجداول الزمنية التي وقعها ممثل الطرف الأول .

6 يجب على الطرف الأول تحويل الراتب للطرف الثاني على المؤسسة التالية

يبدأ العقد بتاريخ

2024/01/01م الى 2026/12/31م

طرف أول

First Party

مؤسسة أحمد فؤاد عاشور بوزيد للمقاولات العامة

AHMED FAWAD BAWAZID ASSHUR GENERAL CONTRACTING EST

